
Informacja o projekcie Centra Integracji 
Cudzoziemców w województwie śląskim 
 

Kto realizuje projekt? 
 

Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach razem z 
partnerami: 

• Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach 

• Caritas Archidiecezji Katowickiej 

• Instytut Społecznego Rozwoju Sp. z o.o. 

 

 

Skąd pochodzą pieniądze na projekt? 
 

Projekt jest finansowany z Funduszu Azylu, Migracji 
i Integracji (FAMI) 2021–2027. 
Całkowita wartość projektu to 40 084 444,44 zł, z 
czego 36 076 000,00 zł pochodzi z Funduszy 
Europejskich. 

 

 

Kiedy trwa projekt? 
 

Od 11 lutego 2025 r. do 30 czerwca 2029 r. 

 

 



Co zakłada projekt? 

Projekt ma na celu pomoc cudzoziemcom 
mieszkającym legalnie na terytorium Polski. 
Powstały 3 Centra Integracji Cudzoziemców 
(CIC) w: 

• Bielsku-Białej – ul. Chochołowska 28, piętro 
3, pok. 311 

• Częstochowie – Aleja Niepodległości 20/22 (filia WUP) 

• Katowicach – ul. Jordana 18 (Centrum Pomocy Migrantom i 
Uchodźcom) 

 

 

Jakie wsparcie można otrzymać w CIC? 

• Nauka języka polskiego (dla dorosłych i 
dzieci, stacjonarnie i online) 

• Informacje i porady w codziennych 
sprawach (np. zdrowie, mieszkanie, szkoła) 

• Pomoc psychologiczna dla dzieci 

• Pomoc w legalizacji pobytu 

• Porady prawne dotyczące pracy 

• Kursy adaptacyjne i orientacyjne 

• Pomoc w sytuacjach przemocy domowej i handlu ludźmi 

• Szkolenia dla urzędników i pracowników oświaty 

• Wsparcie dla instytucji pomagających cudzoziemcom 

• Strona internetowa i media społecznościowe z informacjami o 
projekcie 

 

 



Dla kogo jest projekt? 

Dla cudzoziemców, którzy legalnie mieszkają w Polsce, np. 
na podstawie: 

• ustawy o cudzoziemcach z 12 grudnia 2013 r. 

• ustawy o obywatelach UE i ich rodzinach z 14 lipca 
2006 r. 

 

 

Cel projektu 

Pomóc cudzoziemcom lepiej odnaleźć się w 
Polsce. Projekt wspiera ich w nauce języka, 
poznaniu prawa, znalezieniu pracy i integracji ze 
społeczeństwem. 

 

 

Efekty projektu (planowane): 

• 7 000 osób otrzyma pomoc 

• Powstaną 3 centra CIC 

• 100 instytucji otrzyma wsparcie 

• Udzielonych zostanie 24 500 porad w 
sprawach legalizacji pobytu 

• 490 osób poprawi znajomość języka polskiego 

• 4 900 osób uzna, że projekt pomógł im w integracji 

 


